
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 11. maj 207 stillet følgende spørgs-

mål 16 (L 207) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Stine Brix (EL). 

 

Spørgsmål 16:  

”Ministeren bedes redegøre for, hvor mange særlige sengepladser på psykiatrisk 

afdeling, der med den nuværende finansiering af forslaget reelt forventes 

at blive oprettet.” 

 

Svar: 

Med den aftalte finansiering forventes der oprettet 150 særlige pladser på psykiatrisk 

afdeling. 

 

Da de særlige pladser på psykiatrisk afdeling er en helt ny tilbudsform, kan der dog 

alene være tale om en forventning og ikke om en sikkerhed for oprettelsen af det 

omhandlede antal. 

 

Bl.a. derfor vil der blive foretaget en tæt monitorering, så det sikres, at antallet af 

pladser stemmer overens med ønsket og den politiske aftale. Om monitoreringen og 

evalueringen henvises der i øvrigt til besvarelsen af SUU L 207 – spørgsmål 13. 
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